
ART 41 VRAGEN EVALUATIE MEDIAMILE

Datum: 20 december 2019

Geacht college,

Deze week heeft u in het kader van toezegging T19/115 ons de evaluatie van de MediaMile van 
stichting Hilversum Citymarketing doen toekomen. Wij danken u daar hartelijk voor. Naar aanleiding 
van deze evaluatie hebben wij de volgende vragen voor het college:

1. Cijfers zijn nog steeds vaag en bieden weinig concreet inzicht
De evaluatie vinden wij nog bepaald schaars als het gaat om betekenisvolle informatie over het 
gebruik van de MediaMile app en het bezoek langs de zuilen. Kunt u voor ons bij de Stichting 
Citymarketing de volgende informatie opvragen:

a. Graag willen wij niet alleen een gemiddelde, maar per maand vanaf augustus 2018 tot nu de 
gebruikerscijfers zien. Dan kunnen wij namelijk beoordelen of er ook sprake is van enige 
trendontwikkeling van het gebruik en zo ja, of deze op- of aflopend is of pieken vertoont 
rondom events zoals bijvoorbeeld de Dutch Media Week.

b. In de evaluatie wordt gesproken van het aantal ‘gestarte conversaties’ in de webapplicatie. Is er 
ook een meetpunt voor het aantal voltooide MediaMile wandelingen? 

c. Zo ja, hoeveel % van de gestarte conversaties wordt ook voltooid? Een gemiddelde over het 
totaal voldoet in dit geval.
(toelichting: gemiddeld ligt dit soort percentages voor websites en apps onder de 20% - de 
mogelijkheid is dus reëel dat het aantal mensen dat de MediaMile écht heeft gewandeld zelfs 
onder de 300 ligt voor de afgelopen 2 jaar)

2. Resultaten vallen bar tegen ten opzichte van belofte en investering
Stichting Citymarketing heeft in hun meerjarenplan 2019-2020 van oktober 2018 een verwachting 
opgegeven van 10.000 bezoekers in 2019 en 20.000 in 2020. Met een gemiddelde van 80 per 
maand en 200 per maand vanaf oktober 2019 zal het totaal aantal ‘gestarte conversaties’ in 2019 
rond de 1400 liggen. Dat is nog geen 15% van de verwachting van Hilversum citymarketing.

a. Wat is de mening van het college met betrekking tot deze schokkend slechte cijfers ten opzichte 
van de hoge verwachtingen?

b. Wat is het oordeel van het college over een investering van een kwart miljoen euro voor nog 
geen 2000 gebruikers in de eerste twee jaar? Is dit een verantwoorde uitgave van 
gemeenschapsgeld geweest?

3. Actieve informatievoorziening van wethouder naar de raad
Het college was op de hoogte van het feit dat meerdere raadsfracties kritisch waren ten opzichte 
van de MediaMile. In 2018 waren schriftelijke vragen gesteld over de gebruikscijfers door de 
ChristenUnie. In december was de MediaMile onderdeel van het programma ‘kanniewaarzijn’. In 
januari stelde onze fractie vragen. We weten nu dat citymarketing toegang had tot de 
gebruikscijfers vanaf augustus 2018. In augustus spraken wij opnieuw over de mediamile en gaf de 
wethouder aan dat hij elke twee maanden overleg had met citymarketing over de cijfers en 
prestaties van de stichting en onder andere ook de MediaMile. 

a. Zijn de gebruikscijfers van de MediaMile ooit besproken tijdens het overleg tussen de 
wethouder en de stichting? 



b. Zo nee, waarom heeft de wethouder het nagelaten om het gebruik in de gaten te houden?

c. Zo ja, was de wethouder op de hoogte van deze schokkend slechte cijfers ten tijde van de 
commissie Economie en Bestuur in augustus 2019? Waarom heeft de wethouder deze cijfers 
niet eerder aan de raad overlegd, op zijn minst een indruk gegeven van de slechte prestaties van 
de Mediamile?

4. Toonzetting stichting citymarketing en de toekomst van de Mediamile
Ondanks de nog steeds uitermate slechte cijfers denkt stichting citymarketing dat de in oktober 
nieuwe MediaMile ‘een succes’ genoemd kan worden en wil zelfs een nieuwe campagne starten in 
de lente.

a. Is het college het met ons eens dat de optimistische boodschap van de stichting op zijn zachtst 
gezegd misleidend genoemd kan worden, gezien de grof tegenvallende resultaten vergeleken 
met de enorme investeringen en hoge beloftes die eerder zijn gedaan?

b. Wat vindt het college van de toonzetting van deze teleurstellende evaluatie?

c. In oktober meldde de directeur van citymarketing in de Gooi en Eemlander dat het tijd werd 
voor een ‘realistisch verhaal’. Op welke manier is het college van plan de stichting aan te 
spreken over het beeld dat zij schetst ten opzichte van de werkelijkheid? Wat zegt deze manier 
van communiceren over de betrouwbaarheid van de overige activiteiten die de stichting 
onderneemt?

d. In de subsidieaanvraag van de stichting voor 2020 is, in tegenstelling tot eerdere jaren, geen 
aparte kostenpost meer genoemd voor de mediamile. Desalniettemin kan verwacht worden dat 
het onderhoud van de zuilen en de webapplicatie, alsmede de communicatie en het mogelijk 
ontwikkelen van nieuwe content geld zal kosten. Kan het college bij de Stichting citymarketing 
navragen hoeveel geld er specifiek voor de MediaMile is begroot in 2020, alle activiteiten in 
aanmerking nemend?

e. De PvdA verzoekt het college om het jaarverslag en de jaarrekening 2019 van stichting 
Hilversum citymarketing naar de raad te doen toekomen.

Met vriendelijke groeten en in afwachting van uw antwoord, namens de PvdA fractie,

Femke van Drooge

PS nog fijne feestdagen en een gelukkig nieuwjaar gewenst!


